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Vážení členové akademické obce, 
vážené kolegyně a vážení kolegové,

asi je to blížícím se koncem semestru, ale výrazně se znásobila 
zpětná vazba od studentek a studentů k činnosti JAMU, 
která je směřována přímo ke mně. Formou domluvené 
schůzky, náhodného setkání, zprávy. Týká se mě osobně, 
pedagogické činnosti, PR aktivit, tvůrčí činnosti, 
technických záležitostí, celkové atmosféry.

Většinou je dost kritická a já k tomu mám jeden obecný 
komentář: zaplaťpánbůh za ty dary!

Jsem předplatitelem platformy MasterClass.com a právě nyní 
poslouchám vynikající lekce Kim Scottové na téma Radical 
Candor (radikální otevřenost). Podstatná část se týká 
i získávání zpětné vazby. Není to totiž nic lehkého. Vyzvat 
k ní smysluplně. Přijímat jí. A pak s ní hlavně i pracovat.

Pořád se to učím, protože jedno je jisté: kdo nemá zpětnou vazbu, stojí na místě.

Předem díky za impulzy k pohybu!

Pěkné čtení přeje

MgA. Petr Michálek, rektor

https://MasterClass.com
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Nová etapa pro ČKR

Městys Křtiny bude tento týden hostit velmi 
důležité zasedání České konference rektorů. 
Rektor Masarykovy univerzity, prof. Martin Bareš, 
totiž na našem posledním zasedání v Ostravě všem 
přítomným oznámil, že již nebude kandidovat na 
post předsedy (ani místopředsedy) ČKR. Jakkoli 
jeho důvodům rozumím, mrzí mě to, protože, ač 
nemám s kým srovnávat, Martin Bareš byl výborným 
předsedou, a já mu tímto za jeho práci (včetně práce 
pro JAMU) srdečně děkuji.

Zásadní pro naši školu bude volba místopředsedy, 
neboť existuje zvykové právo, že členem 
předsednictva je i zástupce čtyř vysokých 
uměleckých škol a prof. Jindřich Vybíral, rektor 

UMPRUM, už nechce kandidovat. Pevně věřím, že 
naše jednání, aby ho nahradila doc. Ingeborg Radok 
Žádná, rektorka AMU, bude mít ve čtvrtek pozitivní 
výsledek.

Nejpodstatnější však bude účast nového ministra 
školství, doc. Mikuláše Beka, který bude mít konečně 
prostor vyjádřit se k problémům vysokoškolského 
vzdělávání.

Z výše popsaného je zřejmé, že vstupujeme do nové 
etapy. Karty se rozdávají hned na začátku, proto 
paralelně domlouváme setkání pana ministra a naší 
„umělecké čtyřky“ ještě v červnu.

Minulý týden jsem měl, společně s dalšími rektory, 
pravidelné setkání s generálním ředitelem 
České televize, Petrem Dvořákem - 7. června 
mimochodem proběhne volba ředitele na další 
funkční období a lze tušit, že to bude komplikovaný 
proces.

Agenda byla podobná jako loni: program START 
na placené stáže pro naše studenty, či možnost 
uspořádat společnou přednášku pracovníků ČT na 
naší akademické půdě. Zejména programu START 
bychom měli mnohem více využívat, je to skvělá 
příležitost jak zahájit kariéru v ČT.

Setkání s Petrem Dvořákem

https://www.ceskatelevize.cz/kariera/pro-studenty


Tento pátek máme na programu další jednání 
s Odborovou organizací JAMU ohledně 
možnosti obnovení naší vzájemné dohody, jejíž 
výpověď jsem od paní doc. Dany Drápalové 
obdržel dne 16. prosince 2022. Po několika 
jednáních, kdy jsme si vyjasnili svá stanoviska, 
navrhl rektorát – po komunikaci s fakultami – 
kompromisní materiál. Pokud se nám podaří 

dohodnout, budete samozřejmě informováni 
o výsledku jednání, pokud nepodaří, zveřejním 
alespoň rektorátní stanovisko k celé záležitosti. 
Každopádně chci nyní, zvláště když neznám 
výsledek páteční schůzky, poděkovat našemu 
Odborovému svazu za klidné a racionální 
jednání, které se primárně týká termínovaných 
a netermínovaných smluv.

Poslední květnový den proběhlo zasedání 
Akademického senátu JAMU. Na programu 
bylo schválení výroční zprávy JAMU za rok 
2022 - odkaz na ni najdete v příštím čísle tohoto 
periodika po schválení dalším orgánem, Správní 
radou JAMU. Důležitým bodem bylo i schválení 
navýšení finanční podpory výzkumných činností 
na fakultách na základě navýšení celkové podpory 
výzkumu na JAMU. V bodě Různé jsme diskutovali 

i další důležité záležitosti – viz zápis zde.

Mimochodem – do budoucna uvažujeme 
o přenesení důležitých jednání Senátu do Divadla 
na Orlí, kde bude více místa pro příchozí veřejnost. 
Dovolte v této souvislosti otázku - je skutečnost, 
že zasedání probíhají v jednací místnosti rektorátu 
možnou bariérou pro návštěvu? Pište sem. 
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Další jednání s odbory

V pátek proběhlo v mé kanceláři jednání ohledně 
výše a využití finanční podpory výzkumných 
činností na fakultách (odborně: institucionální 
podpory dlouhodobého koncepčního rozvoje 
výzkumné organizace, zkratkou IP DKRVO) v roce 

2023 a aktuální verzi návrhu novely o FRVČ. 

Jde o malou, ale důležitou a strategickou 
proměnu principu rozdělování finančních 
prostředků v této oblasti, proto jsem rád, že 
se podařilo dva sporné momenty posunout 
k dohodě.

Jednání o budoucnosti

http://odbory.jamu.cz/
https://www.jamu.cz/jamu/organy-skoly/akademicky-senat/
mailto:michalek%40jamu.cz?subject=
https://www.jamu.cz/tvurci-cinnosti/podpora-tvurcich-cinnosti/frvc/


s.4/4

Radost z toho nemám, ale nezveřejnění by byla 
chyba. Nabízím vám statistiky návštěvnosti projektu 
JAMU TALKS, jehož cílem bylo navázat na „Čtvrtky“ 
na Divadelní fakultě a podobná setkání na Hudební 
fakultě a vytvořit prostor pro informování a diskuzi 
o problémech spojených s působením v umělecké 
praxi, které přímo nesouvisejí s uměleckými 
výkony, ale mohou je zásadním způsobem ovlivnit, 
např. syndromem vyhoření, psychohygienou, apod.

Před dalšími třemi díly, které nás čekají na podzim, 
a hlavně před dalšími možnými kroky jsou díky tomu 
na stole jasné otázky:

• Je to moc nebo málo?

• Pokud málo, je to kvůli formátu? Pokud ano, co 
můžeme změnit? (témata, termín, přejít do face  
to face setkání, etc.)

• JAMU TALKS jsou v lince, na jejímž počátku 
je iniciativa Ne!musíš to vydržet. Neuhli jsme 
z cesty? V čem?

• Není třeba problém v paradoxu - že nemáme čas 
sledovat pořad o time managementu? Co s tím?

• Máte zájem o nějaké pokračování? Co by vás 
zajímalo?

Vaše odpovědi, či další otázky pište sem. Předem dík.
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online* záznam celkem  
online+zazn.

I. díl 36 83 119

II. díl 20 32 52

III. díl 12 38 50

IV. díl 10 21 31

V. díl 9 6 15

CELKEM 87 180 267

data k 17. 5.

Odkazy na zápisy z kolegia rektora v tomto akademickém roce najdete zde.
Odkaz na všechna čísla periodika 3 MINUTY najdete zde.

3minuty 18; grafické zpracování: Jan Pohořelický, foto, grafika: DALL-E, Česká televize, JamuTalks

JAMU TALKS - jak dál?

mailto:michalek%40jamu.cz?subject=
https://is.jamu.cz/auth/do/jamu/doc/5499/_sk_/kr_jamu/zapisy_z_kr_konane_v_akademickem_roce_2022_-_2023/
https://www.jamu.cz/jamu/obcasnik-jamu/

